
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-03-19, § 26 

 

 Tid: 19 mars 2009 kl 16.00 – 16.20 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 30 mars 2009 

  

 

 

Petter Lindfors                         Jari Visshed                                 Kenneth Nilsson 

                                                 (§ 25) 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

  

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Kenneth Nilsson (s) §§ 1-24, 26-29 

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 

Sebastian Carlsson (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp) tjänstgörande 

Håkan Thorén (kd)  

Christer Mellstrand (c)  

Bo Holmberg (s) tjänstgörande 

Margareta Malm (s) tjänstgörande 

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande § 25 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Olle Cyrén, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, 

Petra Nieto, Ann-Christine Nyberg, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 



  

 § 26 

Projekten Högdalstopparna och Rågdalen. Svar på skrivelse från Lotten 

von Hofsten (v) 

Dnr E2009-520-00165 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Skrivelsen besvaras med kontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 12 februari 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställde sig bakom kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Emilia Hagberg (mp) och ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) enligt 

följande: 

 

I kontorets svar på skrivelsen framgår att en öppen upphandling med 

anbudsförfarande ligger till grund för upphandlingen av entreprenadföretaget. 

Under arbetet med projektet uppmärksammades att arbetshandlingarna hade stora 

brister och felaktigheter. Konsekvenserna av dessa brister och felaktigheter är 

ökade kostnader och försening av projektet. Vi menar att en sådan upphandling bör 

utvärderas? Vilka faktorer låg bakom förseningarna? Ligger problemet hos 

entreprenadföretaget, i kontakten mellan staden och företaget eller var budgeten 

redan från början så snävt tilltagen att projektet var dömt att misslyckas? 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) instämmer i särskilt uttalande från (mp) och (v). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


